
Geachte heer Lenferink,

De acht gemeenten in de Achterhoek leveren al lang een bijdrage aan de huisvesting van 
vluchtelingen en zullen dat blijven doen. We bieden een thuis aan ontheemden uit Oekraïne, ook als 
zij lang moeten blijven of nooit meer weggaan. We huisvesten de statushouders die aan ons 
toegewezen worden. En we hebben gehoor gegeven aan oproepen voor noodopvang voor 
asielzoekers. We werken er nu hard aan om voldoende reguliere plekken voor asielzoekers te 
creëren en zetten daarbij voor volgend jaar in op 1.100 opvangplekken. In bijgevoegd plan van 
aanpak vindt u de aantallen per gemeente.

De huisvesting van vluchtelingen is niet zonder uitdagingen. Onze huisartsen kunnen er niet ineens 
tientallen patiënten bij hebben. Alle gepensioneerde leerkrachten hebben we al benaderd of ze weer 
voor de klas willen staan, maar er is nog steeds een tekort. Geschikte locaties krijgen niet ineens een 
aansluiting op het elektriciteitsnet. We trekken hierbij samen op, ook met de andere regio’s in de 
provincie en het land, die vaak dezelfde knelpunten ervaren.

We dringen erop aan de spreiding van vluchtelingen zo te organiseren dat voorzieningen die nu 
gerealiseerd worden niet ineens ongebruikt blijven. Als we internationale schakelklassen opzetten 
bijvoorbeeld, zorg er dan voor dat er voldoende minderjarige vluchtelingen aan onze regio worden 
toegewezen, zodat de beschikbare capaciteit optimaal benut wordt. 

De komende periode maken we ook een inventarisatie van de behoefte aan tijdelijke woningen in 
onze regio en bekijken we of we bij de realisatie daarvan ook samen op kunnen trekken.

We kijken tevreden naar de plannen voor de huisvesting van vluchtelingen in onze provincie. 
Gelderland neemt zijn verantwoordelijkheid. We hopen dat dat voor u de overstap van Leiden, stad 
van vluchtelingen, naar onze gastvrije provincie nog makkelijker maakt.

Hartelijke groet,

Joris Bengevoord
Voorzitter bestuurlijk overleg huisvesting vluchtelingen Achterhoek (subregionaal PRT)  


